
Informacja o działalności Straży Miejskiej 
w Opolu w tekście łatwym do czytania – 
ETR (EASY TO READ)

Straż Miejska w Opolu ma siedzibę na ul. Reymonta 47B 
w Opolu

Podstawowe informacje na temat Straży Miejskiej w 
Opolu

 Straż Miejska jest samorządową umundurowaną 
formacją.

 Dba o bezpieczeństwo mieszkańców miasta Opola. 
 Pilnuje porządku publicznego i przestrzegania prawa.



Czym zajmuje się Straż Miejska w Opolu

 Pilnuje prawidłowego parkowania samochodów.
 Pilnuje, aby nie zaśmiecać miasta.
 Dba o bezpieczeństwo podczas uroczystości
 Pomaga osobom bezdomnym.
 Dba o bezpieczeństwo dzieci i młodzieży.
 Pomaga bezdomnym i rannym zwierzętom
 Chroni obiekty komunalne i urządzenia użyteczności 

publicznej.

Kontakt ze Strażą Miejską w Opolu

Jeśli chcesz się z nami skontaktować, możesz:

 Zadzwonić na numer alarmowy: 986 

 Napisać wiadomość i wysłać na adres e-mailowy: 
sekretariat@strazmiejska.opole.pl

 Napisać pismo i wysłać na adres:
Straż Miejska w Opolu
ul. Władysława Reymonta 47B
45-072 Opole

 Skorzystać z usługi e-doręczeń:
Adres do e-Doręczeń to:
AE:PL-40766-85069-GIVJR-25

e-Doręczenia to elektroniczny odpowiednik listu 
poleconego za potwierdzeniem odbioru.



Jak można zgłosić do nas interwencję:

 Zadzwoń pod alarmowy numer telefonu 986 
 Napisz e-maila dyzurny@strazmiejska.opole.pl

Godziny pracy

Straż Miejska w Opolu pracuje i pomaga przez całą 
dobę.


